
 
 
 
 

PROTOKÓŁ Nr VIII/03 
 

z VIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik 
w dniu 10 października 2003 roku. 

 
Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz. 900 , 
zakończyła się o godz.1200. 
 
Radni nieobecni na sesji : 

1. Pan Jerzy Terebun 

2. Pan Antoni Władysław Słoniowski 
 

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu. 
 

Otwarcia VIII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Mieczysław 
Jaroszuk. 
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że w sesji 
uczestniczy 13 radnych, co stanowi regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
 
Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską. 
 

Do punktu 2. 
 

Przewodniczący Rady zaproponował uzupełnienie porządku obrad o następujące punkty : 

1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Mielniku 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o dokonanej analizie oświadczeń 
majątkowych. 

3. Informacja Wójta Gminy o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych. 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, uzupełniła porządek obrad o 
zaproponowane przez Przewodniczącego punkty. 
Porządek obrad VIII sesji Rady Gminy brzmi następująco : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2003r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosku o zaliczenie Gminy Mielnik do IV okręgu 
podatkowego. 

8. Podjęcie uchwały o przystąpieniu do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części gminy Mielnik. 

9. Podjęcie uchwały o zmianie Uchwały nr XIV/70/2000 Rady Gminy Mielnik z dnia 27 
czerwca 2000 roku w sprawie określenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Mielnik. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu konkursu na dyrektora Gminnego Ośrodka 
Kultury. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do sądu rejonowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Mielniku 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o dokonanej analizie oświadczeń 
majątkowych. 

15. Informacja Wójta Gminy o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zakończenie obrad. 

 
Do punktu 3. 

 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że protokół z poprzedniej sesji Rady 

Gminy wszyscy radni otrzymali, ponadto jest on wyłożony na sali obrad i jeżeli do końca 
sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie on przyjęty w takiej 
formie, w jakiej go sporządzono. 
 

Do punktu 4. 
 
Pan Wójt przedłożył Radzie Gminy sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 
sesjami : 

� W dniu 1 września br. nastąpiło uroczyste otwarcie sali gimnastycznej w Mielniku, w 
którym wzięło udział wielu znamienitych gości. Fakt ten jest radnym znany, ponieważ 
również uczestniczyli w tej uroczystości. Pan Wojewoda Podlaski w rozmowie z Wójtem 
wyraził zaskoczenie i podziw związane z wybudowaniem takiej sali. 

� Zakończone zostały prace na następujących drogach i ulicach w gminie : 
- 2 odcinki dróg w Wilanowie, 
- w Tokarach, od skrzyżowania w kierunku Państwa Patkowskich, 
- w Mętnej wykonano drogę tzw.”Wysocką”, jest jeszcze przed odbiorem, 
- w Radziwiłłówce zakończono asfaltowanie drogi, lada dzień rozpoczną się prace przy 

chodnikach, 
- w Moszczonie Królewskiej naprawiono drogę w kierunku Państwa Kożuchowskich 

oraz zakończono budowę, zaplanowanego na ten rok, odcinka chodników. 
- w Homotach rozstrzygnięty został przetarg na część drogi w kierunku lasu, co do 

drogi przez wieś czekamy na uzgodnienia z Dyrekcją Wód, chodzi o odpływ wód 
gruntowych. Decyzję w tej sprawie otrzymaliśmy dopiero we wrześniu, choć na 
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decyzji jest czerwcowa data jej wydania. Ktoś po prostu zaniedbał jej przesłanie do 
gminy i to spowodowało opóźnienie w pracach. Jest mała nadzieja że w bieżącym 
roku droga ta zostanie wykonana 

- w Maćkowiczach wykonawca, w ramach gwarancji, naprawił drogę przez wieś. Jeśli 
będą nadal problemy, to droga zostanie raz jeszcze poprawiona, 

- w Osłowie położono emulsję asfaltową na drodze przez wieś, 
- w Mielniku ułożono chodnik na ulicy Bugowej i ul. Królewskiej oraz deptak z 

polbruku od ul.Bugowej, w stronę Bugu,  
- w Niemirowie wykonano 2 ulice : Zamkową i odcinek Brzeskiej, 
- w Wajkowie położono emulsję asfaltową na 2 uliczkach gminnych, trwają prace przy 

utwardzaniu części drogi powiatowej, prowadzącej przez wieś, 
- w Sutnie trwają prace na utwardzaniu odcinka drogi powiatowej przez wieś, 
- mamy poważne zastrzeżenia do wykonawców ul. Zamiejskiej w Mielniku, jest to 

PDM z Siemiatycz. Prace są prowadzone bardzo ślamazarnie, nie widać większych 
postępów w budowie, 

- na ulicy Popław i Zaszkolnej ustawione zostały krawężniki, ta sama firma będzie 
układać chodniki z polbruku, natomiast asfalt będzie robiony w drugim etapie prac. 

� Za sumę 30 tys.zł. naszego wkładu (pozostałą kwotę wyłoży Starostwo Powiatowe -
wartość map wyniesie ponad 100 tys.złotych) będziemy mieli wykonane mapy 
numeryczne gminy, stanowiące niezbędny element nowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. 

 
Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie złożone przez Pana Wójta. 

 
Do punktu 5. 

 
Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść zgłoszonych przez radnych interpelacji : 

Interpelacja nr 23/03 Pana Władysława Stankiewicza 
1. Kiedy sołtysi otrzymają terminarz wykonania zamierzeń inwestycyjnych zgłoszonych do 

wykonania 2003r. w danym sołectwie ? 
2. Refleksja na temat remontu nawierzchni ulicy Brzeskiej na Przedmieściu. 

(w zał. na str.................prot.) 
 
Interpelacja nr 24/03 Pana Mikołaja Żornaczuka 
1. Proszę o uzupełnienie drogi z Adamowa do Wilanowa żwirem, gdyż droga ta jest jeszcze 

niedożwirowana do końca. 
2. Ustawienie następujących znaków na drodze Wilanowo-Adamowo : 

- tablica informacyjna Wilanowo, 
- znak ograniczający tonaż samochodów do 10 ton, 
- znak ograniczający szybkość do 50 km/godz. 

3. Na drodze Wilanowo-Siemichocze trzeba dowieźć ze 2 wywrotki żwiru, jedną w 
Wilanowie, przy starym zbiorniku, na przepuście, a drugą w olszynie, tez przy przepuście. 

4. Prosiłbym bardzo żeby dokończyć parking przy cmentarzu parafii prawosławnej w 
Tokarach, który jest zaczęty. Prace te można wykonać w porozumieniu z firmami, które 
obiecują dać nam płyty betonowe z rozbiórki. 

(w zał. na str.................prot.) 
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Interpelacja nr 25/03 Pani Walentyny Wierzby 
1. Czy w Zespole Szkół w Mielniku pracującym nauczycielom przysługuje i czy jest 

wypłacany dodatek za trudne i uciążliwe warunki ? Jeżeli tak, to proszę o dokładniejsze 
sprecyzowanie. 

2. Czy jest możliwe uzupełnienie znaku „zatrzymywania i postoju 10 t” (parking przy 
kościele) informacją, że dotyczy on parkingu, ponieważ wprowadza kierowców w błąd. 

(w zał. na str.................prot.) 
 
Zapytanie Pani Heleny Datczuk 
Przy budowie chodników w Mielniku używano podsypki piaskowo-cementowej, dlaczego 
przy budowie chodnika w Moszczonie Królewskiej używano tylko podsypki z piasku? 
Podsypka piaskowo-cementowa była używana tylko przy układaniu wjazdów na posesje. Czy 
brak cementu nie spowoduje mniejszej wytrzymałości tych chodników?  
 
Pan Władysław Stankiewicz przybliżył radnym treść zgłoszonych przez siebie interpelacji. 
Odnośnie terminarza wykonania robót chodzi mu o konkretne deklaracje kiedy dane prace 
zostaną wykonane, w którym kwartale roku. W części interpelacji, dotyczącej ul. Brzeskiej 
wyjaśnił, że od paru lat zabiegał o poprawę nawierzchni tej ulicy, na odcinku do 
Przedmieścia. Niestety, nie spotkało się to z poparciem innych radnych, niektórzy z nich są 
radnymi również w tej kadencji. Teraz Pan Stankiewicz jest temu przeciwny, gdyż uważa, że 
budowa kolektora odprowadzającego ścieki do oczyszczalni, zrujnuje nawierzchnię na ulicy 
Brzeskiej. Proponuje aby wstrzymać się z jej remontem do czasu budowy kanalizacji 
ściekowej. 
 

Do punktu 6. 
 
Pani Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy na 
2003r. 
 
Pan Kazimierz Tobota poprosił o dostarczenie dla radnych projektu uchwały budżetowej, 
zawierającej zapis propozycji przyznania dla MKS dotacji w kwocie 20 tys.zl. Na wspólnym 
posiedzeniu Komisji RG w dniu 06 października członkowie komisji, w głosowaniu, 
opowiedzieli się za przyznaniem dla MKS tej dotacji. Pan radny chciałby aby propozycja 
przyznania tej dotacji była, w formie pisemnej, znana dla radnych. 
 
Prośba Pana radnego została spełniona i radni otrzymali nowy projekt uchwały, zawierający 
zapis dotacji dla MKS w kwocie 20 tys.zł. 
 
Pan Kazimierz Tobota zgłosił wniosek wyłączenia z projektu uchwały budżetowej sprawy 
dotacji dla MKS i oddzielnego głosowania nad jej przyznaniem. 
 

Za wnioskiem Pana Toboty w sprawie oddzielnego głosowania nad dotacją dla MKS 
opowiedziało się 11 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 
Wniosek został przyjęty. 
 
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawę przyznania dla MKS dotacji w kwocie 20 
tys.zł. 
 

Rada Gminy 8 głosami za, przy 4 głosach sprzeciwu i 1 głosie wstrzymującym się 
przyznała Mielnickiemu Klubowi Sportowemu dotację w kwocie 20 tys.złotych. 
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Pan Władysław Stankiewicz 
Poprosił o wyjaśnienia w sprawie dotacji dla wspólnoty mieszkaniowej w Adamowie. 
 
Pan Wójt Gminy 
Już na sesji czerwcowej w br. przeznaczyliśmy z budżetu gminy kwotę 50 tys.złotych na 
remont chodników w Adamowie. W międzyczasie okazało się, że mieszkańcy bloków 
zadeklarowali chęć opodatkowania się i uczestnictwa finansowego w budowie tych 
chodników. Zwrócili się z prośbą aby pieniądze z budżetu gminy przeznaczone na ten cel 
przekazać im w formie dotacji, zaś oni sami poprowadzą tę inwestycję. Jest to nowa forma 
finansowania, w RIO nie umiano udzielić nam odpowiedzi czy jest to do końca zgodne z 
prawem. Może się więc okazać, że ten zapis uchwały może zostać uchylony w ramach 
nadzoru prowadzonego przez RIO. Jeśli tak się nie stanie, to swoją uchwała stworzymy 
precedens i utorujemy drogę dla innych. 
Jeśli chodzi o chodniki we wsi Adamowo, to droga w Adamowie jest drogą wojewódzką i 
będziemy o nich rozmawiać z Wojewódzkim Zarządem Dróg. Chcemy je budować według tej 
samej zasady jak chodniki w Moszczonie czy Radziwiłłówce. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr VIII/43/03  
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2003r. 

(w zał. na str..............prot.) 
 

Do punktu 7. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr VIII/44/03  
w sprawie przyjęcia wniosku o zaliczenie Gminy Mielnik do IV okręgu podatkowego. 

(w zał. na str..............prot.) 
 

Do punktu 8. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr VIII/45/03  
o przystąpieniu do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
gminy Mielnik. 

(w zał. na str..............prot.) 
 
(po przerwie) 
 

Do punktu 9. 
 
Pani Kierownik GZO  zapoznała radnych z wprowadzonymi zmianami (na wniosek 
Kuratorium) do przedłożonego wcześniej radnym projektu uchwały o zmianie uchwały nr 
XIV/70/2000 z dnia 27 czerwca 2000r. w sprawie określenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez gminę Mielnik. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr VIII/46/03  
o zmianie uchwały nr XIV/70/2000 z dnia 27 czerwca 2000r. w sprawie określenia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez gminę Mielnik. 

(w zał. na str..............prot.) 
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Do punktu 10. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr VIII/47/03  
w sprawie regulaminu konkursu na dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury. 

(w zał. na str..............prot.) 
 

Do punktu 11. 
 
W celu przeprowadzenia wyboru ławników do sądu rejonowego Rada Gminy powołała 
komisję skrutacyjną w następującym składzie : 

1. Pani Helena Datczuk  - przewodnicząca, 
2. Pan Władysław Stankiewicz - członek 
3. Pan Mikołaj Żornaczuk  - członek 
 
W wyniku przeprowadzonych czynności wyborczych Komisja Skrutacyjna ogłosiła wynik 
wyborów na ławników ludowych.  
W wyborach tajnych ławnikami zostały wybrane: 

Elżbieta Szymańska    -      do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy i 
ubezpieczeń społecznych 

Maria Boguszewska    -                  do orzekania w sprawach karnych i rodzinnych 
(uchwała wraz z prot.komisji skrutacyjnej na str.............prot.) 

 
Do punktu 12. 

 
Pan Sekretarz Gminy poinformował radnych, że kwestię rozptrywania skarg rozstrzyga 
kodeks postepowania administracyjnego, stąd też organem właściwym do rozpatrzenia skargi 
na wójta gminy jest rada gminy. Rada gminy, w drodze uchwały, rozstrzyga sposób 
zalatwienia skargi. 
Mieszkańcy Mielnika Państwo Ludmiła i Jan Marks złożyli do Wojewody Podlaskiego skargę 
na Wójta Gminy Mielnik. Ze względu na fakt, iż Wojewoda Podlaski nie jest organem 
właściwym do rozpatrzenia tej skargi, została ona, zgodnie z art.231 kpa, przekazana do 
rozpatrzenia Radzie Gminy Mielnik. 
Skarga ta była badana na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 6 października 
2003r., Pan Wójt udzielił wyjaśnień co do zarzutów w niej zawartych. 
Obecni na posiedzeniu czlonkowie Komisji Rady Gminy, w świetle udzielonych im 
wyjaśnień, jednogłosnie uznali skargę za niezasadną. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
tej skargi zawiera stanowisko Komisji, tj. uznaje ją za niezasadną. 
 
Pan Wójt Gminy 
Odczytał treść skargi złożonej przez Państwa Ludmiłę i Jana Marks. 

(w załącz. na str.........prot.) 
 
Pan Wójt przedstawił, w chronologicznym porządku, obszerną historię wydarzeń związanych 
z opodatkowaniem lasów w Mielniku i korespondencję jaką Państwo Marks prowadzili z 
Urzędem Gminy Mielnik i innymi urzędami (Starostwem Powiatowym, Podlaskim Urzędem 
Wojewódzkim, Samorządowym Kolegium Odwoławczym). Cytował treść odwołań i i pism 
składanych przez Państwa Marks i odpowiedzi jakie na nie otrzymywali. 

(chronologia wydarzeń w zał.na str............prot.) 
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Odczytał również treść złożonego przez siebie, na piśmie, wyjaśnienia na skargę wniesioną 
przez Państwa Ludmiłę i Jana Marks. 

(w zał.na str............prot.) 

Pan Wójt stwierdził, że w skardze i treści odwołań składanych przez Państwa Marks znajdują 
się absurdalne zarzuty, nie dotyczące organu jakim jest Wójt Gminy ale innych organów.  
W pismach tych chodzi głównie o oczernienie i pomówienie Wójta, za złe załatwienie spraw 
w rozumieniu Pana Marksa, przez Starostę i Wojewodę, kłamcą nazywa on Wójta Gminy 
Mielnik. Bez komentarza należy pozostawić sformułowanie zawarte w skardze: “Bo wójt 
Wiechowski nie pracuje dla dobra podatnika urzędu gminy, wójt pracuje na szkodę 
podatnika, jemu pachnie wschód, bo na Białorusi nie ma odwołań a w gminie Mielnik 
odwołań nie uwzględnia się”. 
Kończąc swoje wystapienie Pan Wojt poinformował radnych, że broniąc swojego nazwiska, 
jako prawny obywatel Rzeczypospolitej Polskiej i broniąc piastowanego stanowiska Wójta 
Gminy, złożył w tej sprawie doniesienie do odpowiednich organów. 
 
Obecny na sesji Pan Marks stwierdził : “tutaj większych przestępstw nie będzie robił żaden 
wójt jak ten”. 
 

Rada Gminy jednogłosnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr VIII/49/03  
w sprawie rozpatrzenia skargi. 
Skarga została uznana za niezasadną. 

(w zał.na str............prot.) 
 
Pan Marks poinformował obecnych na sesji, że nie on pisał skargę, tylko on ją firmował. 
 

Do punktu 13. 
 
Pan Tomasz Gorochowicz zwrócił się do Rady Gminy z propozycją przełożenia na nastepną 
sesję sprawy nadania nazwy ulicy w Mielniku. Wynika to z faktu, że oprócz zwolenników 
nadania nazwy tej uliczce (jest to ulica łącząca ul. Sadową z ul. Polną) sa również 
przeciwnicy tego. Zwolennikiem jest Pani Skopińska, wnioskodawczyni nazwy, 
przeciwstawiali się zaś temu Państwo Terpiłowscy, którzy prowadzili (być może prowadzą 
nadal) działalność gospodarczą i zmiana nazwy ulicy naraziłaby ich na koszty. Dlatego też 
przed podjęciem decyzji należy raz jeszcze porozmawiać z mieszkańcami tej ulicy i wszytkie 
sporne kwestie wyjaśnić. Ponadto nie do końca jest wiadomym czy proponowana nazwa “Na 
Ustroniu” jest właściwa, nazwy ulic sa przymiotnikami, stąd ulica mogłaby nosić nazwę 
“Ustronnej”. 
Pani Skopińska mogła bez problemu zameldować się w swoim domu i otrzymałaby adres 
ulicy Sadowej. 
 

Rada Gminy 12 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, opowiedziała się za 
przełożeniem na następną sesję punktu porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy w Mielniku”. 
 

Do punktu 14. 
 
Pan Przewodniczący poinformował radnych, że art.24 h ust.12 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 
o samorządzie gminnym nakłada na Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy 
obowiązek poinformowania Radę Gminy, w terminie do 30 października br. o : 
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1) o osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, 
2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz 

z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, 
3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych 

oświadczeniach majątkowych. 

Z pośród radnych Rady Gminy Mielnik tylko jedna osoba – Pan Antoni Władysław 
Słoniowski, do dnia dzisiejszego, nie złożył oświadczenia majątkowego. Po terminie 
oświadczenie majątkowe złożył Pan Władysław Stankiewicz. Pozostali radni złożyli 
oświadczenia w terminie.  
Swoje oświadczenie majątkowe, w terminie, Pan Przewodniczący złożył Panu Wojewodzie 
Podlaskiemu. 
Pan Przewodniczący nie zauważył, w oświadczeniach majątkowych radnych, żadnych 
nieprawidłowości. 
 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Przewodniczącego Rady o dokonanej 
analizie oświadczeń majątkowych. 
 

Do punktu 15. 
 
Pan Wójt poinformował, że wszystkie osoby wymienione w art.24h.1 tj.:  

� zastępca wójta, 
� sekretarz gminy 
� skarbnik gminy 
� kierownicy jednostek organizacyjnych gminy 

oświadczenia majątkowe złożyły w terminie. 
Pan Wójt, swoje oświadczenie majątkowe, złożył w terminie do Pana Wojewody 
Podlaskiego. 
W złożonych na swoje ręce oświadczeniach majątkowych nie zauważył żadnych 
nieprawidłowości. Co do prawdziwości wykazanych tam informacji nie może się 
wypowiedzieć, ponieważ nie ma ich do czego porównać, gdyż do tej pory, w takiej formie, 
oświadczeń nie składano. 
W przyszłym roku taką analizę będzie można przeprowadzić. 
 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o dokonanej analizie 
oświadczeń majątkowych. 
 

Do punktu 16. 
 
Odpowiedź na interpelację nr 23/03 
1. Pan Wójt poinformował, że wszystkie jednostki organizacyjne i sołectwa mają obowiązek 

zgłoszenia do dnia 15 października roku poprzedzającego rok budżetowy swoich 
zamierzeń, jakie chcą aby się znalazły w budżecie. Niektóre z nich są ujmowane do 
budżetu, inne nie. Te zamierzenia, które są realne do wykonania w danym roku 
budżetowym, znajdują się w projekcie uchwały budżetowej i są analizowane w Komisjach 
a potem przyjmowane przez Radę Gminy. Pan Stankiewicz, będąc radnym i sołtysem wsi, 
na bieżąco wie co z zamierzeń zgłoszonych przez sołectwo zostało ujęte do budżetu. 
Zadań tych Wójt nie będzie rozpisywał na kwartały czy dni, bo z wielu względów, 
niezależnych od nas, terminów takich nie da się dotrzymać. 
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Pan sołtys wsi Mielnik zamierzenia do budżetu co roku składa po terminie, zamierzeń do 
budżetu 2002r. w ogóle nie złożył, natomiast zamierzenia do budżetu 2003r. złożył w dniu 
08 kwietnia br., już po uchwaleniu budżetu. 
Pan Wójt zaapelował do wszystkich sołtysów, a zwłaszcza Pana sołtysa Mielnika, o 
złożenie w terminie zamierzeń do budżetu na 2004r. 

2. Jeśli chodzi o refleksje na temat ulicy Brzeskiej, to są one spóźnione, ponieważ w 
czerwcu br. podejmując uchwałę w sprawie zmiany budżetu Rada Gminy opowiedziała 
się z wykonaniem tej ulicy. Postanowienie Rady Gminy jest dla Wójta wiążące, zostały 
podpisane stosowne porozumienia ze Starostwem Powiatowym i teraz już nie można się z 
tego wycofać. 
Trudno jest obecnie powiedzieć jak będzie szła rura odprowadzająca ścieki, może będzie 
to poza ulicą, może jej krawędzią. To wszystko będzie wiadomym po opracowaniu 
projektu, co nie stanie się jeszcze szybko. 
Jeśli chodzi o ulice Brzeską, to położona zostanie na razie tylko warstwa wyrównująca i 
krawężniki, a rura raczej nie będzie szła pod krawężnikami. 

 
Odpowiedź na interpelację nr 24/03 
1. Zostanie zrobione dożwirowanie 150 m odcinka na drodze Wilanowo-Adamowo. Pan 

Wójt poinformował radnych o znacznej pomocy Stacji PERN w Adamowie w urządzeniu 
tej drogi. 

2. Znaki informacyjne i ostrzegawcze na drodze Wilanowo-Adamowo zostaną ustawione, co 
do ustawienia znaku ograniczającego tonaż samochodów to trudno Panu Wójtowi na razie 
na ten temat coś obiecać. 

3. Interpelacja w sprawie dożwirowania drogi Wilanowo-Siemichocze zostanie skierowana 
do Powiatowego Zarządu Dróg. Ponadto Pan Wójt będzie rozmawiał z Panem Starostą i 
Panią Wójt Gminy Nurzec w sprawie wspólnego jej utwardzenia emulsją. 

4. Jeśli chodzi o urządzenie parkingu przy cmentarzu w Tokarach, to jest możliwość 
utwardzenia tego parkingu płytami betonowymi, jakich się używa na drogach na czas 
budowy. Takie płyty są, te które są uszkodzone można uzupełnić betonem. 

 
Odpowiedź na interpelacje nr25/03 
1. Na tę część interpelacji odpowiedzi udzieliła Pani Kierownik GZO. 

Wyjaśniła, że nauczycielom Zespołu Szkół w Mielniku nie są wypłacane dodatki za 
trudne i uciążliwe warunki pracy, ponieważ takie warunki nie występują. Jakie warunki 
pracy są trudne i uciążliwe mówi o tym rozporządzenie MENiS i jeśli Pani radna jest tym 
zainteresowana, to przepis ten zostanie jej udostępniony. Jeśli któryś z tych warunków 
wystąpi w Mielniku, to dodatek będzie płacony. 

2. Na tę część interpelacji odpowiedzi udzielił Pan Wójt. 
Kwestia czy znak ograniczający tonaż samochodów, stojący na parkingu przy kościele, 
może wprowadzać w błąd kierowców zostanie wyjaśniona po sprawdzeniu tego przez 
pracownika Urzędu Gminy. 
 

Odpowiedzi na zapytanie Pani Heleny Datczuk udzielił Pan Tomasz Gorochowicz. 
Przed ogłoszeniem przetargu na wykonanie chodników Podlaski Zarząd Dróg Wojewódzkich 
nie zapoznał nas z dokumentacją na ten remont. Do zakresu tych robót, na nasz wniosek, 
wprowadzono oczyszczenie rowów i przepustów. W dokumentacji od razu założona była 
podsypka piaskowa do chodników a podsypka piaskowo-cementowa uwzględniona była tylko 
na podjazdach. Zapewne technologia dopuszcza układanie kostki chodnikowej na podsypce 
piaskowej. Przykład Mielnika potwierdza, że mitem jest przekonanie, że na podsypce 
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piaskowo –cementowej nie rośnie ziele w spoinach. Użycie samego piasku do podsypki 
chodników zmniejszyło koszty i zapewne pozwoliło na zwiększenie zakresu robót. 
 
Pan Władysław Stankiewicz 
Stwierdził, że fakt iż się spóźnił o pół roku ze złożeniem zamierzeń do budżetu nie zwalnia 
Wójta Gminy z udzielenia mu odpowiedzi na piśmie, które z tych zamierzeń i kiedy zostaną 
zrealizowane. Zapewnił, że do dopóki nie otrzyma odpowiedzi na poprzednie zamierzenia, 
nie złoży nowych. 
 
Sekretarz Gminy zaapelował do sołtysów aby nie pisać do projektu budżetu drobnych 
rzeczy, oczywistych, związanych z uprzątnięciem czegoś itp. Takich spraw nikt nie będzie 
ujmował do budżetu. 
 

Do punktu 17. 
 
Pan Sekretarz Gminy 
Poinformował, że w najbliższa niedzielę odbędą się na terenie województwa podlaskiego 
uzupełniające wybory do Senatu RP. Lokale wyborcze będą tam gdzie zwykle są przy 
każdych wyborach, czynne w godzinach 600-2000.  

Pan Sekretarz zwrócił się do radnych z zapytaniem, kiedy zorganizować zebrania wiejskie w 
celu zaopiniowania statutów sołectw. Statuty te są już opracowane i przed przyjęciem ich 
przez Radę Gminy powinny zostać zaopiniowane prze zebrania wiejskie. 
 

Radni zdecydowali, że statutu zostaną przedstawione mieszkańcom wsi na zebraniach 
wiejskich, organizowanych na przełomie stycznia i lutego. Na miesiąc przed zebraniami 
należy je rozesłać do sołectw. 
 
Pani Walentyna Wierzba poinformowała radnych, że zamierzała złożyć formalny wniosek 
w sprawie przedstawienia na najbliższej sesji Rady Gminy przez Zarząd MKS rozliczenia z 
przyznanych przez gminę dotacji. W przerwie sesji Pan Piotr Wysocki poinformował ją, że 
takie rozliczenie Klub przedstawi, stąd też zrezygnowała ze składania tego wniosku. 
 
Pan Piotr Wysocki zapewnił raz jeszcze, że na najbliższą sesję Klub Sportowy przedstawi 
dla radnych rozliczenie z dotacji. 
 
Pan Kazimierz Zalewski 
Poinformował, że będąc jeszcze radnym, w poprzedniej kadencji, zgłosił interpelację w 
sprawie usunięcia garbów na drodze wojewódzkiej, prowadzącej od Siemiatycz w kierunku 
granicy państwa. Otrzymał w tej sprawie pozytywną odpowiedź, garby na części tej drogi 
zostały usunięte, część ich jednak pozostała i już od dawna nic się w tej sprawie nie robi. 
Pan Zalewski interweniował również w sprawie godzin zapalania światła ulicznego w 
Tokarach. 
 
Pan Wójt Gminy zapewnił, że w sprawie garbów na drodze raz jeszcze podejmiemy 
interwencję, lecz jako gmina nie mamy wielkiego wpływu na Wojewódzki Zarząd Dróg. 
Możemy tylko im przypominać o sprawie i to uczynimy. 
W sprawie światła raz jeszcze przypomniał aby nie czekać z tym do sesji tylko zgłaszać 
bezpośredni u pracowników Urzędu Gminy. Sprawa przestawienia godzin zapalania się 
światła ulicznego została już parę dni temu zlecona Zakładowi Energetycznemu, należy 
cierpliwie poczekać na zmianę. 
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Pani Walentyna Wierzba 
Kiedy rozpoczną się prace przy adaptacji części budynku UG na Gminny Ośrodek Zdrowia w 
Mielniku i czy myśli się o zatrudnieniu dentysty ? 
 
Pan Wójt poinformował, że na razie niewiele wie na ten temat, jest w przededniu spotkania z 
dyrektorem SPZOZ, gdzie będzie rozmawiał w tej sprawie. Jak będzie coś wiedział na ten 
temat, to podzieli się tym z radnymi. 
 
Pani Maria Boguszewska podziękował za wybór jej na ławnika ludowego oraz zwróciła się 
z zapytaniem czy właściciele posesji z ul. Zamiejskiej mogą żądać ułożenia z kostki brukowej 
podjazdów do swoich posesji ? 
 
Pan Gorochowicz wyjaśnił, że zakres robót obejmuje tylko chodniki, podjazdy nie będą 
robione. 
 

Do punktu 18. 
 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad VIII sesji Rady Gminy Mielnik Przewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie. 
 
 
 
Protokołowała 

Elżbieta Szymańska 


